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Geachte commisieleden,

Ik ben Liza van der Niet en sta hier vanavond niet alleen voor mijzelf maar ook 
voor alle andere mensen die door de handhavingsplannen van de gemeente zich 
geen raad weten. Zelf ben ik opgegroeid met ouders die een moestuin en 
dierenweitje hadden in Noordwijk. De waarde van het hebben van dieren om mij 
heen heb ik dus van huis uit meegekregen. Een eigen paard was vroeger geen 
optie wel mocht ik op paardrijden en heb ik vele jaren paarden van andere 
mensen verzorgd. Het zorgen voor dieren en mensen zit in mijn bloed. Al jaren 
ben ik werkzaam bij het Raamwerk in Noordwijkerhout. Een aantal jaren geleden 
kreeg ik een heftige burnout met blijvende gevolgen. Toen heb ik gekozen voor 
wat echt belangrijk voor mij is en dat zijn paarden. Ik kocht toen mijn eerste pony 
Brutus als jaarling. Inmiddels is hij uitgegroeit tot een flinke ondeugende pony en 
zijn we onafscheidelijk. Aangezien ik het heel erg belangrijk vind dat een paard, 
paard kan zijn koos ik voor het plekje waar hij nu staat. 24/7 buiten, en waar ze 
24/7 sociaal contact met elkaar kunnen hebben. Dit plekje doet mij zo ontzettend 
goed. Het buiten bezig zijn met Brutus en de rust. Er was mij verteld en laten zien 
dat er op mijn stukje al meer als 30 jaar paarden lopen. Hoe kon ik weten dat dit 
zogenaamd niet mag! Toen ik de kans kreeg met hulp van mijn ouders het stukje 
te kopen was ik dan ook dolgelukkig. Met de komst van mijn anderde paardjes 
Stippel en Silvano is mijn droom werkelijkheid geworden. De paarden horen bij 
ons gezin, 7 dagen per week, 365 dagen per jaar, weer of geen weer, ziek of niet 
ben ik bij mijn paarden. Voor de meeste mensen is op vakantie gaan ontspanning 
en komen dan tot rust. Op vakantie gaan bezorgd mij heel veel stress en kost mij 
heel energie dit doe ik dan ook bijna nooit. Mijn paarden bieden mij rust, 
ontspanning en structuur die ik zo hard nodig heb en waar ik iedere dag intens 
van geniet. Niet alleen ik geniet van mijn paarden. Mijn zoontje heeft leren rijden 
op Stippel en is dol op onze paardjes. Mijn vriend die alles keurig heeft opgeknapt 
en onderhoudt geniet ook van ons heerlijke plekje tussen de paarden. Regelmatig 
komen ook mijn ouders, broer en zussen langs met hun kindjes om met de 



paardjes te knuffelen en een worteltje te geven. Graag wil ik nu een opmerking 
van mijn zusje aanhalen: Met 2 jonge kindjes op de fiets ga ik juist langs de 
paardenweitjes en moestuintjes. Want zeg nou zelf dat is toch veel leuker dan 
fietsen door een nieuwbouwwijk. Samen met alle andere betrokkenen maken wij 
ons grote zorgen. Dit was enkel mijn verhaal, alle andere mensen hebben ook hun 
verhaal. Wat hangt er boven ons hoofd. Moeten we weg, mogen we blijven zoja 
moeten we dan 40 euro per m2 betalen? Met mijn baan als nachtbegeleidster bij 
het Raamwerk verdien ik niet genoeg om de grond die ik al gekocht heb nogmaals 
te kunnen kopen. Het is mijn taak om betrokken te zijn bij de mensen met wie ik 
werk. Wat hebben zij nodig om een zo fijn mogelijk leven te lijden. Ik vind het 
belangrijk dat zij zich gehoord en gezien voelen. In deze kwestie mis ik dit van de 
gemeente Noordwijk. Wij voelen ons niet gehoord en gezien. De missie en de 
aangedragen oplossing van Stichting WaaromWeg vind ik realistisch en haalbaar. 
Daarom vraag ik hier nogmaals de aandacht voor en hoop dat u het college kan 
overtuigen de handhaving te stoppen.

Mochten er nog vragen zijn, deze graag per mail stellen.

Dank u wel.


